



تعميم GACA Circular

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

Subject: The Importance of continuing to sort passengers coming from certain countries in Africa.

Reference:

1. Article No. (23) of the Civil Aviation Law.

Background:

According to the evaluation of the Health Risks Unit in the World Health Organization (WHO) Regional Office in the Middle East for the risks of Marburg virus outbreak. And due to the limited cases of the virus in Africa, which requires airlines to sort passengers at the ports of departure coming from some African countries to the Kingdom.

Instructions:

1. All airlines must continue to sort passengers coming from the Republics of (United Tanzania and Equatorial Guinea) at the ports of departure to the Kingdom.
2. Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of Government's orders, Legal procedures shall be initiated against the violators who will be held responsible.

Attachment(s): Nil

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

الموضوع: أهمية متابعة تطبيق فرز المسافرين القادمين من بعض الدول في إفريقيا.

المرجع:

1. المادة رقم (23) من نظام الطيران المدني.

نبذة:

بناءً على تقييم وحدة المخاطر الصحية في المكتب الإقليمي لمنظمة الصحة العالمية بالشرق الأوسط بشأن تفشي فيروس ماربورغ ووجود حالات محدودة للفايروس داخل إفريقيا، مما يتطلب من شركات الطيران تطبيق فرز المسافرين القادمين من بعض دول إفريقيا في منافذ المغادرة إلى المملكة.

التعليمات:

1. يجب على جميع شركات الطيران متابعة تطبيق فرز المسافرين القادمين من جمهوريتي (تنزانيا المتحدة وغينيا الاستوائية) في منافذ المغادرة إلى المملكة.
2. إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم إتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحمله المسؤولية المترتبة على ذلك.

المرفقات: لا يوجد

نائب الرئيس التنفيذي للنقل الجوي والتعاون الدولي

Executive Vice President for Air Transport and International Cooperation



خالد